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Zápís z jednání  Komíse  kultury,  školství  a cestovního  ruchu

28. 2. 2019

ZUŠ Soběslav

Přítomni: l. Moliková, A. Krejčová, P. Srncová, D. Lhotáková, M. Pimperová

Omluveni: J. Palasová

Program:

ů. Úvodní informace komise o nastavených cílech KKŠaCR pro přízvané hosty (J. Holas, V. Říha)

2. Možnosti spolupráce škol a komise, zapojeni škol v rámci města

3. Různé

Add1/

Předsedkyně komise l. Moliková seznámila hosty s činnosti komise. Vyjádřila přáni, aby komise a ředitelé škol

vzájemně spolupracovali a předávali si podněty a připominky týkajicí se oblasti školstvi. Komise chce podporovat

ředitele škol a být jim nápomocná v jednáni nejen se zřizovatelem, ale i směrem k veřejnosti. Dále byl vznesen

kředitelům dotaz, zda skomisi vtomto ohledu chtěji spolupracovat a jaká očekáváni od komise maji.

V poslednim bodě (tj. očekáváni od komise) byl dán prostor k zamyšleni. Ředitelé mohou svá očekáváni sdělit

komisy v následujicích týdnech. Zároveň mohou sdělit komisi svá očekáváni, která maji od zřizovatele a komise

jim v dalšim jednání může být nápomocná. Komise bude také usilovat o to, aby se zlepšila komunikace od

zřizovatele směrem k ředitelům škol. Zřizovatel by měl také pojmenovat, jakým směrem se maji školy ubirat, jaké

formy vzděíávám podporuje, jakým programům ie nakloněn a v čem maj ředitelé plnou podporu.

Add 2/

Oba ředitelé se shodli na tom, že by rádi s komisi spolupracovali, protože uvitaji postřehy a připominky
odborniků a široké veřejnosti. Ocenílí pravídelné setkávání ředíteíů škol v rámcí Soběslaví (MŠ a ZŠ) spolu
s pracovnicemi odboru školstvi, které přináši cenné informace a aktuálně řeši záležitosti týkajici se školstvi. Oba

ředitelé se scházej  s rodiči a jsou připraveni kdykoliv jednat a vyslyšet jejich připominky. Komise by mohla být
užitečným,,můstkem"  především pro rodiče, kteři nechtěji jednat přimo s řediteli nebo zástupci škol a mohli by tak
své připominky sdělit komisi. V. Říha uvedl, že by ocenil lepši komunikaci od zřizovatele směrem k ZŠ E. Beneše

a včasnost předání rozhodnuti zřizovatele o svých záměrech, které se týkaji této školy.

l. Moliková jako ředitelka ZUŠ Soběslav ocenila navázání spolupráce školních družin obou ZŠ směrem k ZUŠ a

předávárí  děti z družiny na výuku ZUŠ. Přes počátečni komplikace se situace ustálila a spolupráce funguje.

M. Pimperová za Infocentrum města Soběslavi nabidla ředitelům spolupráci týkajíci se programu zvýšeni

povědomi děti o městě, který by mohl být zařazen v rámci vyučováni vhodných předmětů. Infocentrum nabizi

školám v rámci jejich výuky či volného času v družinách návštěvu infocentra, seznámeni děti s jeho činnosti, dále

pak komentované prohlidky města zaměřené aktuálně na probiranou látku ve vhodných předmětech. Projekt pro

školy by byl připraven ve spolupráci svyučujcími.  Jestliže bude ve školách o tuto spolupráci zájem,

M. Pimperová bude jednat se zástupci škol o podminkách a obsahu tohoto projektu pro školy a společně ho

připravi.



Add 3/

Komise chce podpořit zpětnou vazbu od veřejnosti směrem ke školám, proto by ráda ve spolupráci s řediteli škol

vytvořila dotaznik, který by zmapoval pohled veřejnosti na školy vSoběslavi. V dotazniku by se promitla

očekáváni rodičů a jejich pohled na školství. Komise chce postupně uskutečnit dotaznikové šetřeni ve všech

oblastech zájmu, tzn. školstvi, kultura a cestovni ruch s tim, že kultura a cestovní ruch budou v dotazniku spojeny

a školství bude mít dotazník zvlášť.

Komise dále usiluje o zpracování koncepce rozvo3e školstvi a vzděláváni v Soběslavi, která by mohla být tvořena

jak z pohledu vzdělávání včetně zájmových a volnočasových aktivit, tak z pohledu zázemi, stravováni,

materiálniho vybaveni a investičnich záměrů. Koncepce by měla být tvořena v souladu Se školským zákonem,

rámcovým vzdělávacim programem a školnim vzdělávacim programem, dále pak se záměry vzdělávání pro

Jihočeský kraj, se zřizovatelem, s ředíteli škol, a také v souladu s požadavky rodíčovské veřejnosti. Podkladem

pro takovouto koncepci by moly být již zpracované výstupy MAP I a MAP II. Koncepci by se mohl věnovat odbor

školství MětJ.

Termin přištiho jednáni: 26. 3. 2019 od "19:00 hod. v MŠ DUHA Soběslav.

Zapsala: Michaeía Pimperová, 06. 03. 20a19


